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Protokół nr 7/2019 

posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów 

z dnia 24 kwietnia 2019 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, p. Marek Chyl stwierdzając quorum 

otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, witając Członków Komisji oraz przybyłych gości. 

 

          Załącznik nr 1, 2 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia. Zapytał, czy są uwagi do otrzymanego porządku posiedzenia. Uwag nie 

zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 radnych. Innych głosów nie było.  

 

Po przeprowadzonym głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja nt. bieżącej działalności oraz sytuacji finansowej poniższych jednostek 

budżetowych: 

 Mazurski Park Krajobrazowy w Krutyni – referuje: Dyrektor Krzysztof Wittbrodt, 

 Zespół Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich   

w Jerzwałdzie – referuje: Dyrektor Krzysztof Słowiński, 

 Park Krajobrazowy Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach – referuje: Dyrektor 

Jaromir Krajewski, 

 Park Krajobrazowy Wysoczyzny Elbląskiej – referuje: Hanna Kruk, 

 Welski Park Krajobrazowy– referuje: Dyrektor Krzysztof Główczyński. 

 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych w tym: 

a. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie   

nieruchomości w formie darowizny na rzecz Gminy Olsztyn, 

b. projektu uchwały w sprawie wyboru ofert i udzielenia dotacji  

z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na wykonywanie 

w 2019 r. zadań publicznych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami, 

c. projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark 

Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

doposażenie w 2019 r. Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej  

w Lidzbarku Warmińskim celem wprowadzenia nowych zajęć 

edukacyjnych, 

d. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-

2039,  
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e. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok. 

5. Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z 20 marca 2019 r. oraz protokołu nr 6/2019  

z 26 marca 2019 r. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

4. Informacja nt. bieżącej działalności oraz sytuacji finansowej poniższych jednostek 

budżetowych: 

 

 Mazurski Park Krajobrazowy w Krutyni 

 

Dyrektor Mazurskiego Parku w Krutyni, p. Krzysztof Wittbrodt korzystając  

z prezentacji multimedialnej  zapoznał radnych z położeniem Parku oraz szczegółowo omówił 

jego działalność. Wspomniał o szeregu zajęć edukacyjnych, stacjonarnych i terenowych 

organizowanych przez Mazurski Park Krajobrazowy. Dodał , że biorą udział w organizacji 

konkursów, kampanii oraz akcjach edukacyjnych. Zapoznał radnych z projektami zgłoszonymi 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dotyczącymi m.in. budowy ścieżki 

edukacyjnej nad stawami w Pieckach, modernizacji Ośrodka Okresowej Rehabilitacji 

Bocianów w Krutyni, budowy wiaty edukacyjnej przy siedzibie Parku oraz modernizacji 

ekspozycji muzealnych w Ośrodku Edukacji Przyrodniczo-Kulturowej w Krutyni. Omówił 

budżet Mazurskiego Parku Krajobrazowego i podkreślił, że jest realizowany zgodnie  

z przyjętymi założeniami.  

 

Załącznik nr 3 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl podziękował za przedstawienie informacji  

i poprosił o zabranie głosu p. Krzysztofa Słowińskiego Dyrektora Zespołu Parków 

Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich w Jerzwałdzie.  

 

 Zespół Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich   

w Jerzwałdzie 

 

Dyrektor Zespołu Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz 

Dylewskich  w Jerzwałdzie, p. Krzysztof Słowiński korzystając z prezentacji multimedialnej 

zapoznał radnych z działalnością Parku oraz zwrócił uwagę, że w ramach działalności 

prowadzą Ośrodek Rehabilitacji Zwierząt. Podkreślił  szeroko prowadzoną działalność 

edukacyjną, ekologiczną oraz promocję wartości przyrodniczych, historycznych, kulturowych 

i turystycznych Parku, wśród której wymienił m.in. organizację i koordynację Konkursu 

Ogólnopolskiego „Poznajemy Parki Krajobrazowe Polski” oraz konkursu plastycznego pt. 

„Ptaki szponiaste naszych parków krajobrazowych”. Nadmienił, że prowadzą również szereg 

działań edukacyjnych poświęconych tematowi pszczół. Zapoznał radnych z budżetem oraz  

zatrudnieniem w Parku. Następnie odniósł się do bieżącej działalności Zespołu Parków 

i przedstawił radnym realizację umów w 2019 r. z projektu RPO na: wykonanie parkingu 

w Karasiu, wykonanie pomostu w Jerzwałdzie oraz budowę wieży widokowej w Karasiu. 

Zaprosił wszystkich do Parku i podkreślił, że jest dużo do zwiedzenia. 

 

Załącznik nr 4 

 

 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał, jakie zwierzęta przebywają na terenie Parku.  
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Dyrektor Zespołu Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz 

Dylewskich  w Jerzwałdzie, p. Krzysztof Słowiński odpowiedział, że poza m.in. rysiem, 

żubrem oraz niedźwiedziem brunatnym na terenie Parku można spotkać bardzo dużo zwierząt, 

które występują na terenie całego kraju.  

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl podziękował za przedstawienie informacji  

i poprosił o prezentację Dyrektora Parku Krajobrazowego Puszczy Rominckiej,  p. Jaromira 

Krajewskiego. 

 

 Park Krajobrazowy Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach  

 

Dyrektor Parku Krajobrazowego Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach, p. Jaromir 

Krajewski zwrócił uwagę na różnorodność każdego z Parków w województwie. Następnie 

korzystając z prezentacji multimedialnej zapoznał radnych z historią powstania Parku 

Krajobrazowego Puszczy Rominckiej i jego położeniem na tle Polski. Szczegółowo omówił 

działalność Parku w ramach której prowadzona jest m.in. edukacja ekologiczna, czynna 

ochrona przyrody, ochrona płazów, ochrona walorów historycznych i kulturowych, 

inwentaryzacje przyrodnicze oraz współpraca zagraniczna. Przedstawił radnym budżet parku   

i omówił inwestycje realizowane w ramach projektu „Podniesienie standardu bazy technicznej 

i wyposażenia parków krajobrazowych województwa warmińsko-mazurskiego, 

dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020”. Dodał, że w ramach programu ma miejsce m.in. 

zagospodarowanie terenu przy siedzibie Parku, zagospodarowanie terenów rekreacyjnych,  

powstają wieże widokowe, ścieżki edukacyjne. Następnie zwrócił uwagę m.in. na odtwarzanie 

zbiorników wodnych i budowę zimowisk dla płazów oraz budowę przejść dla drobnych 

zwierząt kręgowych, które planowane są w ramach czynnej ochrony zagrożonych gatunków 

płazów i gadów na obszarach NATURA 2000 w Europie.   Zwrócił uwagę, że partnerzy z Danii 

będę zajmować się hodowlą kumaka i przedstawił szczegóły prowadzanych badań.  
 

Załącznik nr 5 
 

Radny Dariusz Rudnik zapytał,  dlaczego kumak jest tak istotny, i czy jest ważny  

w ekosystemie. 

 
 

Dyrektor Parku Krajobrazowego Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach, p. Jaromir 

Krajewski wyjaśnił, że kumak jest gatunkiem ważnym z punktu widzenia całej Europy. 

Podkreślił, że ma ważną funkcję w ekosystemie i dlatego podejmowane są działania, żeby nie 

dopuścić do jego wyginięcia. Odniósł się również do kwestii żółwia błotnego i podkreślił, że 

konieczna jest budowa przejść w celu uniknięcia zmniejszenia jego liczebności. 
 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał, czy tylko na terenie Parku Puszczy Rominckiej 

występują żółwie. 
 

Dyrektor Parku Krajobrazowego Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach, p. Jaromir 

Krajewski  odpowiedział, że na terenie Puszczy Rominckiej  nie występują żółwie, ale na 

Mazurach występują  i dlatego w ramach działań pozyskują partnerów i podejmują działania  

w tej materii. Na koniec wystąpienia zaprosił radnych do Parku Krajobrazowego Puszczy 

Rominckiej.  
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 Park Krajobrazowy Wysoczyzny Elbląskiej  

 

Hanna Kruk, Starszy Specjalista w Parku Krajobrazowym Wysoczyzny Elbląskiej 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawiła radnym działalność Parku polegająca 

m.in. na ochronie przyrody, krajobrazu oraz edukacji. Omówiła projekty dofinansowane  

z WFOŚiGW i zrealizowane w 2018 roku z zakresu ochrony przyrody i edukacji ekologicznej.  

Nadmieniła, że w 2019 roku realizowane będą projekty dofinansowane z WFOŚiGW oraz 

 z RPO. Kolejno zwróciła uwagę , że w ramach projektów zostały rozpoczęte dwie inwestycje 

budowlane: budowa ścieki edukacyjnej przy siedzibie Parku oraz modernizacja ścieżki 

historyczno-przyrodniczej „KADYŃSKI LAS”. Następnie przedstawiła budżet Parku  

i podkreśliła, że jest realizowany zgodnie z przyjętymi założeniami.  

 

Załącznik nr 6 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl podziękował za przedstawienie informacji  

i poprosił o zabranie głosu p. Krzysztofa Główczyńskiego Dyrektora Welskiego Parku 

Krajobrazowego. 

 

 Welski Park Krajobrazowy 

 

Dyrektor Welskiego Parku Krajobrazowego, p. Krzysztof Główczyński na podstawie 

przygotowanej prezentacji multimedialnej przedstawił coroczną działalność Parku w zakresie 

ochrony przyrody, zwierząt oraz krajobrazu. Zwrócił uwagę, że w ramach bieżącej działalności 

realizowana jest inwentaryzacja przyrodnicza przy pomocy innych podmiotów. Następnie 

omówił działania podejmowane w zakresie ochrony wartości historycznych, kulturowych oraz 

w zakresie turystyki. Kolejno omówił bieżącą sytuację finansową Welskiego Parku 

Krajobrazowego i podkreślił, że w planie wydatków majątkowych  uwzględniono realizację 

projektu pn. „Podniesienie standardu bazy technicznej i wyposażenia parków krajobrazowych 

województwa warmińsko-mazurskiego, dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020”. 

 

 

Załącznik nr 7 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawione informacje. 

 

         Dyrektor Parku Krajobrazowego Puszczy Rominckiej w Żytkiejmach, p. Jaromir 

Krajewski podziękował za zaproszenie na posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów i za 

przychylność radnych przy dokonywaniu wszelkich zmian w budżecie. Podkreślił, że 

wprowadzane zmiany są bardzo istotne dla działalności Parków.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie na posiedzenie Komisji, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnych punktów posiedzenia i poprosił o zabranie głosu Zastępcę 

Dyrektora Departamentu Infrastruktury i Geodezji, p. Tadeusza Henniga. 
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4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.  

 

a. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie   nieruchomości 

w formie darowizny na rzecz Gminy Olsztyn 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Infrastruktury i Geodezji, p. Tadeusz Hennig 

przedstawił uzasadnienie  do projektu uchwały i wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny przez Województwo Warmińsko-

Mazurskie na rzecz Gminy Olsztyn prawa własności nieruchomości gruntowej. Powiedział 

m.in., że przeniesienie prawa własności związane jest z regulacją stanu prawnego drogi gminnej 

– ul. Grunwaldzkiej w Olsztynie.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

b. projekt uchwały w sprawie wyboru ofert i udzielenia dotacji z budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na wykonywanie w 2019 r. zadań 

publicznych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Zdzisław Fadrowski 
przedstawił powyższy projekt uchwały i wyjaśnił, że w budżecie została zapisana kwota 400 

tys. zł na dofinansowanie zadań publicznych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. Nadmienił, że w ramach otwartego konkursu ofert na wykonywanie ww.  zadań 

wpłynęło 56 ofert, z których 46 ofert spełniło wymogi formalne, 9 ofert nie spełniło wymogów 

formalnych, a 1 oferta nie spełniła wymogów merytorycznych. Dodał, że w wyniku 

postępowania konkursowego Komisja oceniająca wnioski wyłoniła 28 zadań rekomendując 

udzielenie dotacji na ich realizację. Nadmienił, że załącznik do uchwały zawiera szczegółowy 

wykaz ofert wraz z proponowaną kwotą dotacji.  
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

c. projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark 

Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na doposażenie  

w 2019 r. Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim 

celem wprowadzenia nowych zajęć edukacyjnych 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i Edukacji, p. Zdzisław Fadrowski 

przedstawił uzasadnienie do powyższego projektu uchwały i  powiedział m.in., że Dyrektor 

Biblioteki zwróciła się z prośbą o  wsparcie finansowe zadań wykraczających poza zadania 

statutowe Biblioteki, a cieszące się dużym zainteresowaniem. Wyjaśnił, że środki mają być 

przeznaczone na Teatr Kamishibai - teatr obrazkowy lub teatr ilustracji, a kwota 

proponowanego wsparcia wynosi 18 300 zł. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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d. projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz  

poinformowała, że aktualizacja  zapisów w uchwale  ma związek z planowanymi zmianami  

wprowadzanymi do  budżetu województwa.  Nadmieniła, że zmianie ulegają m.in.  wykazy 

przedsięwzięć, w ramach których wprowadzone zostaje jedno nowe przedsięwzięcie 

inwestycyjne, a jedno jest usunięte. Nowe przedsięwzięcie dotyczy zadania „Przebudowa 

pomieszczeń szpitala dla potrzeb Medycznego Laboratorium i Diagnostyki Obrazowej” 

realizowanego przez Wojewódzki Specjalistyczny Szpital Dziecięcy w Olsztynie, które będzie 

realizowane w cyklu dwuletnim na lata 2019-2020. Dodała, że  zaproponowano usunięcie   

z Wieloletniej Prognozy Finansowej  zadania pod nazwą „Wojewódzkie i międzywojewódzkie 

kolejowe przewozy pasażerskie” zgodnie z opinią Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Olsztynie. Wyjaśniła, że Regionalna Izba Obrachunkowa zweryfikowała dotychczasową 

uchwałę  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i stwierdziła, że podpisane umowy 

wieloletnie z konkretnymi kwotami dotyczące paragrafów dotacyjnych powinny zamykać się 

w roku budżetowym i  nie powinny być ujmowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, z czym związane jest przesunięcie środków dla 

transportu kolejowego.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

wyjaśniła, że zmiany wprowadzane w uchwale w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 nie powodują przesunięcia 

środków.  

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, czy dobrze zrozumiał, że w tegorocznym budżecie są 

środki na dofinansowanie przewozów natomiast ta część, która miała być finansowa  

w przyszłym roku będzie w dokumentach przyszłorocznych.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

odpowiedziała, że radny dobrze zrozumiał i każdorazowo w  budżecie na poszczególny rok 

będzie ustalana kwota  dot. przewozów pasażerskich. Podkreśliła, że  jeżeli chodzi o kwestię 

finansową, to nic się nie zmienia.   

 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

e. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

poinformowała, że w ramach powyższego projektu uchwały proponuje się zwiększenie planu 

dochodów i zwiększenie planu wydatków, zmiany w planie wydatków oraz zmiany kilku 

załączników do budżetu. Odniosła się do limitu zobowiązań uwzględnionego ww. uchwale  

i  wyjaśniła, że zaproponowano wprowadzić zmianę z uwagi na zmianę dotyczącą zobowiązań 

z tytułu kredytu długoterminowego. Podkreśliła, że zwiększenie o większą kwotę dochodów  

i zwiększenie o mniejszą kwotę wydatków daje różnicę, która zmniejsza deficyt budżetu 
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województwa. Dodała, że podejmowane działania mają na celu obniżenie zadłużenia. 

Szczegółowo omówiła zmiany  dotyczące m.in. zwiększenia planu dochodów w związku  

z nałożeniem kary pieniężnej na Gminę Górowo Iławeckie za zajęcie pasa drogowego bez 

zezwolenia zarządcy drogi. Nadmieniła, że ma miejsce również zwiększenie  planu wydatków 

Zarządu Dróg Wojewódzkich z przeznaczeniem na zakup usług remontowych celem poprawy 

infrastruktury drogowej na terenie Gminy Górowo Iławeckie. Dodała, że w ramach 

proponowanych zmian ma miejsce również zwiększenie planu dochodów w związku  

z dostosowaniem wysokości subwencji ogólnej  do rocznych kwot określonych w Informacji 

Ministra Finansów, a ww. dochody planuje  się przeznaczyć m.in. na sfinansowanie wydatków 

w związku z realizowanym zadaniem pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 503 na odcinku 

Elbląg-Tolkmicko-Pogrodzie” oraz na bieżące utrzymanie dróg, a  także na zadanie 

inwestycyjne.  Szczegółowo omówiła m.in. na jakie wydatki ma zostać przeznaczona dotacja. 

Dodała również, że szereg zmian dotyczy zmian w planie wydatków związanych z 

przeniesieniem środków między paragrafami w związku z bieżącymi potrzebami 

poszczególnych Departamentów Urzędu Marszałkowskiego. Nadmieniła, że rozdysponowuje 

się część rezerwy celowej z przeznaczeniem na dotację celową dla Wojewódzkiej Biblioteki 

Publicznej im. Emilii Sukertowej – Biedrawiny w Olsztynie na realizację zadania „Zakup 

nowości wydawniczych w 2019 r.” w ramach Programu Rozwoju Czytelnictwa na lata 2016-

2020”.  

 

Przewodniczący  Komisji, p. Marek Chyl zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały.  

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do kwestii zmniejszonego deficytu, zadłużenia 

województwa i zapytał m.in. o to, czy środków przeznaczonych na spłatę kredytu nie można 

wykorzystać np. na realizację jakiegoś zadania, inwestycji na rzecz rozwoju województwa.  

Zapytał również, czy obniżenie zadłużenia ma wpływ na wskaźniki.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

powiedziała m.in., że każdą kwotę można zagospodarować. Zwróciła uwagę, że należy brać 

pod uwagę skalę zadłużenia i wskaźnik wynikający z ustawy o finansach publicznych mówiący 

o tym, że np. zbliżamy się do maksymalnej granicy. Nadmieniła, że zmniejszenie zadłużenia 

pozwoli na obniżenie tego wskaźnika i  spowoduje, że sytuacja będzie bardziej bezpieczna.  

 

Przewodniczący  Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z 20 marca 2019 r. oraz protokołu nr 6/2019 z 26 marca 

2019 r. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 5/2019 z 20 marca 2019 r. głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 6/2019 z 26 marca 2019 r. głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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6. Sprawy różne. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

przedstawiła zakres autopoprawek do zmian w budżecie i do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Podkreśliła, że zakres autopoprawek będzie omawiany na najbliższym posiedzeniu 

Zarządu i wówczas zostaną skierowane do zaopiniowania przez Komisję.  Następnie przeszła 

do omawiania zakresu autopoprawek w ramach których zaproponowano m.in. zmiany w planie 

dochodów,  wydatków oraz zmiany załączników. Dodała, że zmiany w planie dochodów 

województwa wynikają z  dostosowania do klasyfikacji budżetowej. Nadmieniła, że kolejne  

z proponowanych zmian dotyczą  zwiększenia dochodów i zwiększenie wydatków  w Zarządzie 

Dróg Wojewódzkich w dziale Transport i Łączność  w związku z udzieleniem pomocy 

finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Gminę Rybno, Gminę Miasto 

Braniewo, Gminę Braniewo. Kolejne ze zmian dotyczą  zmniejszenia planu dochodów 

i zmniejszenia planu wydatków  o te same kwoty, które  nie mają wpływu na deficyt budżetowy. 

Wyjaśniła, że zmniejszenie dotyczy Regionalnych Programów Operacyjnych finansowanych  

z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Dodała, że zmniejszenie  

planu dochodów oraz planu wydatków ma związek z  realizowanymi przedsięwzięciami 

drogowymi.  

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, z czego wynikają planowane zmniejszenia w planie 

dochodów i wydatków.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski  

wyjaśnił, że te zmniejszenia wynikają z regulacji finansów i aktualizacji planu. Omówił jak 

wygląda kwestia przeprowadzanych przetargów i podkreślił, że wszystkie proponowane 

zmiany mają na celu jak najlepsze wygospodarowanie środków. Dodał, że środki 

niewykorzystane na dane zadanie w bieżącym roku przenoszone są na kolejne lata.  

 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zapytał, czy planowane jest rozpoczęcie prac 

na drodze nr 513. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

odpowiedział, że w przyszłym roku planowane jest rozpoczęcie prac.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

kontynuowała omawianie kolejnych propozycji zmian wśród których zaproponowano m.in. 

szereg zmian w planie wydatków związanych z przeniesieniem środków między paragrafami 

w związku z bieżącymi potrzebami poszczególnych Departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego oraz podległych jednostek. Nadmieniła, że planuje się również 

rozdysponowanie części wolnych środków  z przeznaczeniem na dotacje celowe dla 

wojewódzkich instytucji kultury.  Dodała, że wprowadzono również zmiany m.in. w załączniku 

do uchwały  pn. „Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2019 roku oraz na wniosek Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie w załączniku do uchwały pn. „Zadania inwestycyjne  (roczne 

i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2019 roku” dokonuje się korekt w zakresie środków 

własnych i wkładu własnego na realizację zadań inwestycyjnych. 

 

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, czy radni otrzymają materiały dotyczące autopoprawek 

do projektów uchwał.  
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Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra Waszkiewicz 

w nawiązaniu do pytania radnego odpowiedziała, że po przyjęciu przez Zarząd autopoprawek, 

materiały zostaną przekazane radnym.  

 

Radny Tadeusz Politewicz przypomniał, że przed sesją Sejmiku odbędzie się 

posiedzenie Komisji w sprawie zaopiniowania autopoprawek do projektów uchwał.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zamknął 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w dniu 24 kwietnia 2019 roku. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

    Budżetu i Finansów 

 

 

                    Marek Chyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


